
 

 
 

 

Polgármesteri beszámoló a 2025. június 16. óta eltelt időszakról 
 

 

 

2025. június 17. 

Vácszentlászlón találkoztam a Gödöllői Többcélú Kistérségi Társulás tagjainak 

polgármestereivel, ahol aktuális közgyűlésünket tartottuk. A Versenyképes Járások Programra 

közösen beadott pályázatunkat Navracsics Tibor miniszter úr jóváhagyta, ami azt jelenti, hogy 

a településeinktől elvont iparűzési adóból valamennyit így visszakapunk. A program keretein 

belül a térség közbiztonságát és közlekedés biztonságát támogató eszközökre pályáztunk, ebből 

többek között térfigyelő kamerák, sebességmérő kamerák, zebrák lesznek kialakítva, telepítve 

a településeken. 

 

2025. június 18. 

Szadán számos olyan munkatársunk van, akik foglalkozása, hivatása nem rendelkezik dedikált 

ünnepnappal, mégis komoly támogatást kapunk tőlük lakóhelyünk szépítéséhez, intézményeink 

üzemeltetéséhez, hagyományaink, kultúránk ápolásához, gyermekeink jólétéhez, illetve 

önkormányzati rendezvényeinkhez. Ezen a napon köztisztviselőink mellett meglátogattam a 

Szada Nova Nkft., a Székely Bertalan Művelődési Ház és Könyvtár, illetve a Szadai 

Gyermekélelmezési és Szociális Étkeztetési Konyha munkatársait, hogy megköszönjem 

mindazt, amit az itt élőkért és Szadáért tesznek.  

 

2025. június 24. 

Hankó Balázs miniszter úrral, Maruzsa Zoltán államtitkár úrral, tankerületi igazgató 

asszonnyal, valamint a Székely Bertalan Általános Iskola igazgató asszonyával egyeztetést 

folytattunk, hogy milyen megoldásokkal tehetnénk komfortosabbá a szadai általános iskolások 

mindennapjait az új intézmény megépüléséig. Miniszter úr az egyeztetésen tájékoztatott, hogy 

3 évig nagy valószínűséggel az új iskola nem fog megépülni, ezért átmeneti megoldást kell 

találnunk három tanterem elhelyezésére. Az egyeztetésen az osztályok ideiglenes elhelyezésére 

felajánlottam az önkormányzat tulajdonában lévő „Félkészház” középső szintjét.  

 

2025. június 25. 

Részt vettem a Székely Bertalan Általános Iskola tanévzáró ünnepségén. Beszédemben többek 

között elmondtam, hogy nagyon büszkék vagyunk minden szadai diákra. A képviselő-testület 

tagjaival számos rendezvényre, tanulmányi vagy sportversenyre kaptunk ebben a tanévben is 

meghívást, ahol megcsodálhattuk tudásukat, kitartásukat, kreativitásukat, vagy éppen, azt, hogy 

mennyire tehetségesek és talpraesettek. Külön öröm volt számomra, amikor a végzősök 

látogattak el hozzánk a polgármesteri hivatalba, hogy megismerjék a munkánkat, vagy amikor 

én mehettem el arra a diákfórumra, ahol nagyon releváns és érdeklődő kérdéseket kaptam a 

tanulóktól. Ezúton gratulálok még egyszer a diákoknak minden osztályzathoz, minden 

eredményhez és bizonyítványhoz.  
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2025. június 27. 

Minden hónap végén meglátogatom Szada legfiatalabb lakóit, hogy elvigyem nekik az 

önkormányzat üdvözletét és ajándékát, vagyis babacsomagunkat, melyet már 4 éve biztosítunk 

a szadai újszülötteknek. Szeretettel köszöntöttem a nyár első hónapján Izabellát, Benettet, 

Csabát, Bánkot és kedves szüleiket!  

 

2025. július 1. 

Újabb egyeztetést folytattunk a Kulturális és Innovációs Minisztériumban, ahol tájékoztattam 

Hankó Balázs miniszter urat, hogy az általam felajánlott „Félkészházban” tantermek 

kialakítását Maruzsa Zoltán államtitkár úr nem találja megvalósíthatónak az épület 

belmagassága miatt. Az egyeztetésen a jelenlévők az alábbi megoldási javaslattal értettek egyet: 

A Székely Bertalan Általános Iskola udvarán három konténert telepítenénk. A konténerek nagy 

területet foglalnának el a jelenlegi iskolaudvarból, így a gyerekek mozgására nagyon kevés hely 

maradna, ezért szükségessé válik a meglévő óvodai terasz átköltöztetése az új óvoda mögötti 

területre, melynek helyén kialakítható lesz az iskola udvara. A Székely-lakóház közösségi 

épületben további egy osztály indítására van lehetőség.  

 

2025. július 2. 

Július 1. az egészségügyben dolgozók ünnepe. Ezen a napon országszerte köszönetet mondunk 

mindazoknak, akik az ellátás, gyógyítás és ápolás területén dolgoznak. Mivel július 1-jén 

hivatalunk zárva volt a köztisztviselők napja alkalmából -ami szintén július első napjára esik-, 

a mai napon köszöntöttem dr. Nagy Erika jegyző asszonnyal és képviselőtársaimmal 

orvosainkat, ápolóinkat, a szakdolgozókat, asszisztenseket, gyógyszerészeket és a védőnőket. 

Ezúton is köszönöm nekik még egyszer a szadai lakosokat ilyen hivatástudattal, szeretettel és 

emberséggel látják el. 

 

Délután intézményvezetői értekezletet tartottunk, ahol megvitattuk az elmúlt hónap történéseit 

és a közeljövő aktualitás kérdéseit. 

 

2025. július 7. 

A Nemzeti Vízművek meghívására a DMRV Zrt. által Visegrádra szervezett Önkormányzati 

Konzultációs Tanácson vettem részt. Az esemény megkezdése előtt lehetőségem volt egy gyors 

egyeztetésre Virág Lászlóval, a DMRV Zrt. vezérigazgatójával, akinek felvázoltam a szadai 

vízellátási problémákat és hogy a problémák normalizálásához szükséges egy második 

víztározó és egy nyomásfokozó gépház tervezése, melyek elkészítéséhez pénzügyi segítséget 

ajánlottam az önkormányzat nevében. Az ülésen a NV Zrt és a DMRV Zrt. vezérigazgatójától 

tájékoztatást kaptunk a szolgáltató vízágazati fejlesztési elképzelésiről és az aktuális pályázati 

lehetőségekről. A vízellátás kapacitásfejlesztési, illetve a vezeték és hálózatfejlesztési terveknél 

Szada is szerepel az érintett települések között. 

 

2025. július 8. 

A hőség miatt fellépő vízhiány miatt Veresegyház és Erdőkertes polgármestereivel, illetve a 

DMRV Zrt. képviselőjével folytattunk egyeztetést, hogy régió szinten megoldást találjunk a 

problémára, áttekintettük, hogy egy esetleges vízhiány esetén mire kell készülnünk és szó esett 

a következő évek terveiről, fejlesztési elképzeléseiről.  

 

 

2025. július 9. 

A Dózsa György út újabb szakaszát érintő rekonstrukciós munkálatai miatt a kivitelező Penta 

Kft. főmérnökével tartattunk bejárást. Egyeztettünk az útpálya melletti kereszteződés 

csatlakozásokról és a vízelvezető rendszerekről. 
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2025. július 10. 

A VERTIKAL Group ügyvezetőjével, szállítási vezetőjével és kommunikációs vezetőjével 

tartottunk megbeszélést dr. Nagy Erika jegyző asszonnyal, Bula Beáta igazgatási 

osztályvezetővel és Juhász Sándor Bert alpolgármesterrel. Átbeszéltük az elmúlt félévben 

rendszeressé váló lakossági panaszokat, és javaslatokat is tettünk annak érdekében, hogy a 

szolgáltatás minőségében érezhető változást tapasztalhassunk. A VERTIKAL Group vezetői 

beszámoltak működési területükről és a más településeken is fennálló – főleg a szelektív és a 

zöldhulladék szállítást érintő – rendszerszintű problémáikról. A cég által elmondottak alapján 

a problémák egyik fő okozója az országosan és szinte minden iparágban tapasztalható 

munkaerőhiány, ami miatt folyamatosan optimalizálniuk kell feladataikat és nehezen tudják 

biztosítani a minőségi munkavégzést. A megbeszélésen az alábbi konkrét kéréseket érintettük: 

Kértük a szolgáltató vezetőit, hogy az elmúlt időszak tapasztalatai alapján tekintsék át, mely 

napokon tudják biztosabban vállalni azt, hogy az elszállítás valóban megtörténik, és ennek 

megfelelően vizsgálják felül a szelektív és zöldhulladékelszállítás időpontjait. Kértük továbbá 

azt is, hogy a Dózsa György úti begyűjtést olyan napszakban végezzék, amikor munkájuk a 

forgalmat kevésbé lassítja, korlátozza. Jeleztük igényünket arra, hogy jelöljenek ki Szadán évi 

egy lomtalanítási időpontot. Ráerősítettünk a korábban már a MOHU-nak elküldött új 

gyűjtőedény kérelmünkre is. A VERTIKAL Group vezetőitől a kialakult helyzet megoldásához 

mielőbbi intézkedések megtételére kaptam ígéretet. 

 

 

 

 

Szada, 2025 július 11.            

 

 

  

Pintér Lajos s.k.        

   polgármester 


